

Еженедельник новостей МДС, 8 - 12 июля

IBC Weekly News, July 8 - 12, 2019

9 июля

В Секретариате [Совета по развитию бизнеса и инвестициям](#) обсудили участие МДС в работе региональных заседаний Совета.

11 июля

Представители МДС и [Словацкого агентства по развитию инвестиций и торговли](#) (SARIO) обсудили возможности расширения торгово-экономического сотрудничества двух стран.

Руководители МДС и [Ассоциации рыбных хозяйств](#) КР рассмотрели роль бизнес-ассоциаций и необходимость развития аквакультуры в КР.

Исполнительный директор МДС ознакомил нового [посла Великобритании в КР Чарльза Гарретта](#) с деятельностью ассоциации.

14 июля

Посольство Франции в КР провело прием в честь Национального дня Франции.

July 9

At the [Business Development and Investment Council](#), the IBC participation in the Council's regional meetings was considered.

July 11

Representatives of IBC and the [Slovak Investment and Trade Development Agency](#) discussed ways of expanding trade and economic cooperation between the two countries.

Leaders of IBC and the [Fish Farming Association](#) of Kyrgyzstan considered the role of business associations and the need to develop aquaculture in the country.

IBC Executive Director told the new [British Ambassador to Kyrgyzstan](#) Charles Garrett about the association's activities.

July 14

The French Embassy in Kyrgyzstan held a reception in honor of the French National Day.

Объявления

МДС объявляет об открытии вакансии: **Менеджер по корпоративным связям**. Заполните форму (<https://forms.gle/z8BgvD5JLGUPpCAM7>) до 22 июля 2019 г. для рассмотрения Вашей кандидатуры на данную позицию.

ТПП КР организует [тур для кыргызских предпринимателей](#) на международную выставку продуктов питания [ANUGA 2019](#), которая пройдет 5-9 октября в Кёльне (Германия). Контакты: 613874, info@cci.kg.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) за 8 - 12 июля о наиболее важных изменениях в законодательстве КР.

Announcements

IBC announces the opening of the vacancy: **Corporate Relations Manager**. Please fill out the form (<https://forms.gle/z8BgvD5JLGUPpCAM7>) before July 22, 2019 to consider your candidacy for this position.

The Kyrgyz CCI organizes [a tour for Kyrgyz businesspeople](#) to the ANUGA 2019 [international exhibition](#) of food products to be held on October 5-9. In Cologne (Germany). For participation, please contact: 613874, info@cci.kg.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) for July 8 - 12 about the most important changes in the Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [дайджест СМИ](#) за 8 - 14 июля: экономика, финансы, бизнес, инвестициями.

Weekly media digest

IBC presents you a [weekly media digest](#) for July 8 - 14 on economy, business and investment.

События на 15 - 19 июля

16 июля

Мероприятия [ОЭСР](#) в Минэкономике: встреча РГ по содействию росту предприятий и презентация отчета по развитию грузоперевозок в ЦА.

Конференция [по вопросам инвестиционной политики государства](#) и защите прав инвесторов с участием регионального менеджера IFC .

Встреча РГ МДС по инвентаризации законодательства о недрах.

17 июля

В [кыргызско-корейском бизнес-форуме](#) примут участие премьер-министры КР и Республики Корея.

18 июля

B2B сессии с корейскими компаниями в Hyatt Regency Bishkek. Список корейских компаний [здесь](#)

Events for July 15 - 19

July 16

The [OECD](#) events: WG on Supporting firm creation and presentation of the report on Enhancing Connectivity and Freight in Central Asia.

Conference on state investment policy and investor protection with the participation of the IFC Regional Manager.

Meeting of the IBC WG on inventory of subsoil legislation.

July 17

The [Kyrgyz-Korean Business Forum](#) will be attended by Prime Ministers Kyrgyzstan the Republic of Korea.

July 18

Hyatt Regency Bishkek will host B2B sessions with Korean companies looking for potential partners in the Kyrgyz Republic.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.